
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 02.05.2024 (štvrtok), v 

čase od 16.30 h do 18.00 h. 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Helena  Dadíková, podpredsedníčka,  

   Mgr. Július Gális  

ospravedlnená: Ivica Čertíková, Ing. Natália Svítková 

zapisovateľka:  Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:  obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Vyjadrenie k žiadostiam 

3. Rôzne 

4. Záver  

 

K bodu 1: 

Predseda VVO č. 2, Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

zasadnutia. 

 

K bodu 2: 

1. Právna kancelária MsÚ, Ing. K. Andrejkovičová - vyjadrenie VVO 2 k žiadosti   Kollár 

Milan a Kollárová Alena – žiadosť Castor & Pollux, s.r.o, o kúpu pozemku parcela 

registra C č. 8129/3 vo výmere 1247m2. 

Stanovisko architekta mesta: 

Nie je k dispozícii 

Stanovisko VVO č. 2 k žiadosti o kúpu pozemku parcela registra CKN č. 528/153: 

VVO 2 sa nevyjadrí k predmetnej žiadosti, nakoľko nie je známe stanovisko architektky 

mesta Prievidza. 
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K bodu 3: 

 

1. Ing. Jozef Karas, obyvateľ domu so súpisným č. II 124 na Nám. J.C. Hronského: 

- opätovne žiada o riešenie havarijného stavu, ktorý vzniká nájomníkom počas 

nepriaznivého počasia – počas dažďov  sú vytopené pivničné priestory, kde sa 

znehodnocujú vlhkosťou časti stavby obytného domu a zároveň aj súkromný 

majetok dotknutých obyvateľov. Súčasne dokladá aj náčrt situácie, ktorý je prílohou 

zápisnice. Opätovne žiada o stretnutie a riešenie situácie od kompetentných 

pracovníkov mesta Prievidza, nakoľko spätná väzba, ktorú  obyvatelia obdržali zo 

strany mesta, nerieši ich situáciu. 

 

2. Marián Bielik, obyvateľ domu so súpisným číslom 431 na Ul. Š. Králika: 

- opätovne žiada o  riešenie problému s využívaním smetných nádob na triedený 

odpad, nakoľko ich kontajnery využívajú okolité firmy: Polstrav, Manus-med. 

Najväčší problém je podľa jeho vyjadrenia s Polstravom, ktorý   kontajner  na papier 

zapĺňa nerozloženými kartónovými krabicami tak, že už tam nie je miesto na ďalšie 

vhadzovanie. Tým vzniká v okolí smetných nádob skládka. Informoval sa, či nie je 

možné poskytnúť pre obyvateľov väčší počet smetných nádob. 

 

VVO 2 žiada spätnú väzbu od zainteresovaných zodpovedných zamestnancov mesta, 

ako bol tento podnet v minulosti riešený, záznam o kontrole, odporúča znova preveriť, 

či tieto spoločnosti disponujú vlastnými nádobami na triedený odpad a tento problém 

chce riešiť  osobnou účasťou poslancov pri preverovaní a kontrole podnetu v 

spolupráci s odborom životného prostredia. 

 

3. Marián Bielik, obyvateľ domu so súpisným číslom 431 na Ul. Š. Králika: 

- opätovne žiada o odstránenie  stavby trafostanice, ktorá už neslúži svojmu účelu. 

Fasáda je plesnivá, hnilá a stavba je neudržiavaná  a rozpadáva sa. Nie je 

bezpečná pre okoloidúcich a hlavne deti.  

 

VVO 2 žiada spätnú väzbu od zainteresovaných zodpovedných zamestnancov mesta, 

nakoľko podnet bol nahlásený pred dvomi rokmi a situácia pretrváva.  

 

4. Marián Bielik, obyvateľ domu so súpisným číslom 431 na Ul. Š. Králika: 

- žiada o riešenie prepadávania terénu v okolí stojiska smetných nádob pri bytovom 

dome, smetná nádoba na papier sa posúva smerom do vozovky. Zároveň žiada 

o výmenu smetných nádob za nové, nakoľko súčasné sú poškodené. 

 

5. Marián Bielik, obyvateľ domu so súpisným číslom 431 na Ul. Š. Králika: 
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- Informoval sa o tom, v akom štádiu je riešenie zjednosmernenia Ulice Š. Králika. 

Bol poslancami informovaný, že už je pripravený projekt vyriešenia dopravnej 

situácie na tejto ulici. 

- Informoval sa, akým spôsobom má požiadať o výrub stromu, Ing. Ľ. Jelačič ho 

informoval o postupe.  

 

K bodu 4: 

 

Ing. Ľ. Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru  

ukončil. 

 

Prievidza  04.04.2024 

Zapísala: Mgr. M. Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 


